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Odqvists Släktförening  

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-01-18  

 

Styrelseledamöter närvarande via Teams:  

 

Katja Odqvist Möller, Helene Skoglund, Claes Bengtsson, 

Per Skoglund, Eva Andersson samt Ingegärd Williamsson. 

 

 

 

 

 

1. Mötet öppnades av ordföranden Katja Odqvist Möller som hälsade alla välkomna. 

 

2. Till protokolljusterare valdes Eva Andersson. 

 

3. Protokollet från föregående styrelsemöte 2023-11-27 gicks igenom och lades till 

handlingarna.  

Ingegärd skall skriva ut ett foto från nätet på tidigare ordföranden Ulla Odqvist till 

pärmen med samtliga ordföranden. 

Beträffande gravskötsel ska Ingegärd kolla priset för tvätt av 322 Caspers gravsten på 

Hudene kyrkogård. Eventuellt kan vad som hände Casper bli en bulletin så småningom. 

 

4. Bankfacket upphörde 15/12, förvaringsfrågan  

Styrelsen beslöt använda Svensk Värdeförvaring AB med adress Östra Hamngatan 16, 

Göteborg för förvaring av våra släktklenoder. Katja skriver på avtalet och ordnar 

fullmakt för någon mer i styrelsen. 

 

5. Hemsidan - Släktklenoder, fylls på med text 

Katja ska fylla på informationen om brudkronan med foton från när den använts. Claes 

ska fota och lägga upp Anna-Gretas ring. 

 

6. Bulletin, Facebook  

Förslag på bulletiner; historien om 322 Casper och hans stora gravsten samt foton från 

gamla släktmöten. 

 

7. Årsbrev 

Årsbrevet gicks igenom och vi beslöt lägga till en fråga, om intresse finns, för köp av 

offsettryck på Dans akvareller på släktstugan. 

 

8. Jubilarer 2024 

Utskick till jubilarer som fyller jämna 70 år och uppåt fortsätter.  
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9. Stugan, träden 

Värmen och ventilationen fungerar bra men elräkningen har blivit lite dyrare.  

Styrelsen beslöt att Helene bokar arboristen Arvid Marinder för att kolla så träden är 

friska samt om de behöver beskäras. 

 

10. Litografi av Dan Elvings målningar 

Vi har fått önskemål från släktingar att göra offsettryck av Dans tavlor som hänger i 

släktstugan. Styrelsen diskuterade kvalitet och storlek på trycken samt om vi ska sälja 

dem i grupp eller en och en. Vi kom fram till att vi först kollar hur stort intresse det finns 

att köpa dem. 

 

11. Övriga frågor 

Inga övriga frågor fanns. 

 

12. Nästa styrelsemöte planeras till 14 mars kl. 17:30 via Teams. 

 

 

Vid protokollet Justeras 
 

 

 

Ingegärd Williamsson Eva Andersson 


